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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.309.2023
 

W SPRAWIE :

 Uporządkowania i oznakowanie ścieżki szutrowej łączącej dzielnice Osiedle Skalne z 
Centrum Karpacza.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu ścieżka szutrowa (przejście dla pieszych pomiędzy ul. Staszica i ul.
Skłodowskiej), która została wykonana w 2015 r. ze środków budżetu obywatelskiego
jest obecnie zarośnięta trawą i chwastami. Dodatkowo od kilkunastu miesięcy wnio-
skuje o prawidłowe oznakowanie tego przejścia, które stało się swoistym łącznikiem
pomiędzy dwiema dzielnicami miasta w ramach systemu informacji miejskiej (propo-
zycja w załączeniu). 

PYTANIA :
         

1. Kiedy zostanie uporządkowana ścieżka szutrowa (wykoszona, odchwaszczona)?
2. Kiedy  zostanie  we  właściwy  sposób  oznakowana  możliwość  przejścia  z  dzielnicy

Osiedle Skalne do Dzielnicy Centrum Miasta  w ramach SIM?

Załącznik:

-  dokumentacja fotograficzna
- mapka z propozycją wprowadzenia SIM
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